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Pkt. 1 Formandens beretning v/Sofus Christensen 

Sofus fremlagde beretningen, som berettede om de tre hovedgrene i afdelingen (Motion, Ungdom 
og Miniton). Motion er ramt af faldende medlemstal, hvilket betyder at det snart er tid til at finde 
på løsninger for at holde status quo. 

Ungdom kører ganske fornuftigt. Stævner er populære og giver en god indtægt til afdelingen. 

Miniton kører med fuld kapacitet på nuværende tidspunkt. 

 

Pkt. 2 Fremlæggelse af regnskab 2022 v/Sofus Christensen 

Sofus fremlagde regnskabet for afdelingen. Grundet ændrede arbejdsgange med bogføring er der 
pt. fejl for cirka 20.000 kr. Regnskabet så derfor ud til at give et underskud på cirka. 20.000, men 
når alle småfejl er rettet går budgettet i nul. Hele forløbet med regnskab 2022 har givet anledning 
til at det nye udvalg skal udarbejde en mere fast procedure for kontakt mellem bogholderi og 
afdelingen, da bogholderiet nu sidder eksternt og ikke længere internt. 

Boldposten fyldte meget i regnskabet. Sofus fortalte at priserne på bolde var steget i efteråret 
sammenlagt med at et stævne sluger en del bolde. Dertil pointerede Morten at hvert stævne 
trækker for cirka 7500 kr. i bolde. 

Der er videreført en hensættelse fra 2022 til 2023 til brug på en boldmaskine eller sociale 
arrangementer for ungdom. 

 

Der var ingen yderligere kommentarer til punktet. 

 

Pkt. 3 Indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget på mail inden deadline. 

 

Pkt. 4 Valg af afdelingsformand  

Sofus Christensen blev genvalgt som eneste opstillede kandidat. 



 

Pkt. 5 Valg af økonomiansvarlig 

Maria Nielsen valgte at tage imod valg til posten som økonomiansvarlig 

 

Udvalget udgører i 2023 derfor: 

Sofus Christensen, afdelingsformand 

Maria Nielsen, økonomiansvarlig 

Morten Christensen, udvalgsmedlem 

Helene Klausholm, udvalgsmedlem 

 

Pkt. 6 Evt. 

Prioriterede stævner 

Flere forældre ønskede en liste med prioriterede stævner, således at spillerne kunne samles til de 
forskellige stævner. Dette kigger udvalget videre på. 

 

Natminton 

Flere spillere har hjemme ytret ønske om et aftenarrangement med UV-udstyr igen. Dette kigger 
udvalget videre på. 

 

Tidspunkter for træning 

Der blev debatteret tidspunkter for træning i hhv. VoksenFjer og ungdom. Der var ønske om en 
ekstra eller ændret spilledag for VoksenFjer, da onsdag godt kunne svært. 

I ungdomsafdelingen blev der stillet forslag om at ændre træningstiderne fra tirsdag/onsdag til en 
opsætning hvor der er en ”fridag” mellem træningerne.  

Morten og Sofus pointerede at træningstiderne er lagt for et skoleår ad gangen og at der fra år til 
år ikke er de store ændringer, da det er et stort puslespil der skal gå op med bl.a. Nøvling IF. 

 


